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Z Á P I S  č. 3/2024 
 

z jednání Komise místní části Příluky  
konaného dne 18. 9. 2024 

 
 

Přítomni: pí Plevová (tajemnice KMČ), pí Skřivánková, p. Kárník, Mgr. Stodůlková,   
                       p. Novák, p. Pavelka, p. Krajča, Ing. Pražák, p. Pleva 
Omluveni: Ing. Slovák, pí Filipová, Ing. Suchánková 
Hosté:            p. Pjajko a pí Doleželová (MPZ)  
    
 

Program: 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění úkolů, reakce členů KMČ Příluky na odpovědi komp. odborů MMZ  
3. Různé  
4. Závěr 
 

 
1. Zahájení  

 
Jednání KMČ byla přítomna nadpoloviční většina členů, KMČ byla usnášeníschopná.  

 
 

2. Kontrola plnění úkolů, reakce členů KMČ Příluky na odpovědi 
kompetentních odborů MMZ 

  
Kontrola plnění 
úkolů 

 

7KMČ/Př/12/1  Komise opět žádá OŽPaZ o šetření hluku a zápachu  
z prům. zóny. Dle Ing. Císařové bylo provedeno několik šetření v prům. 
zóně s negat. výsledkem. Došlo ke změně legislativy na úseku ochrany 
ovzduší, a tak na pís. podnět může OŽPaZ provést další šetření spolu 
s Českou inspekcí život. prostředí. Tímto KMČ Příluky žádá o prošetření 
znečist. ozduší jak zápachem, tak i hlukem. 
 
Z: p. Plevová – pís. podnět na OŽPaZ  
 
Historie inf. k úkolu za období 8/2009 –  
2/2015: viz předchozí zápisy 
KMČ 7.4.2015: Byla dokončena instalace protihlukových opatření ve firmě 
DPlast a má být provedeno měření hluku z provozu řešeného 
vzduchotechnického zařízení. Členové komise však uvedli, že hluk je stále 
slyšitelný. 
KMČ 19.5.2015: Bylo zasláno nesouhlasné vyjádření na OŽPaZ, Ing. 
Pavlovové Vladimíře, za KMČ Příluky k záměru, kód OV8168, „Přístavba 
haly a hala expedice-DPlast a.s., Lužkovice - zahájení zjišťovacího řízení 
(viz příloha zápisu). 
KMČ 9.2.2016: K posouzení záměru – „Přístavba haly LU4-II a výstavba 
haly LU7 aLU8“ firmy DPlast nemají  
členové komise připomínek vzhledem k úpravě stávající haly a zlepšení 
hluku v okolí. Bylo zasláno stanovisko e-mailem pí Koryčanové na OŽPaZ. 
KMČ 21.2.2017: Pí Plevová a p. Novák informovali o jednání ze dne 24. 1. 
2017, které proběhlo ohledně zápachu v MČ. Jednání se zúčastnili 
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zástupci OŽPaZ Krajského kraje, MMZ-OŽPaZ, MMZ, zástupci ČIŽP a 
KHS ZK.  
 
Úkol ponechat na vědomí. 

 
 

3. Různé 
 
Paní Plevová informovala o dalším postupu žádosti občanů ze Štákových Pasek a ul. Horní 
dědina na prodloužení linky MHD č. 38.  Byla zadána studie proveditelnosti s vyčíslením 
nákladů. Dle výsledků se rozhodne o dalším postupu a možnostech. Informaci podá p. radní 
Kovář.  
Byly zaslány odpovědi k návrhům změn v územním plánu – bez připomínek.  
 
Informace od p. Poláčka z OD: 
Priorita KMČ – ul. Za Kapličkou – s akcí se bude začínat následující týden. 
Oprava ul. Lnářská – objednáno u TS p. Moravcem z OD. 
 
Další požadavky od členů komise: 
Umístnění zrcadla v ul. Přístav a v křižovatce ul. Boněcko I. a Želechovická. Pí Plevová 
dohodne schůzku s p. Ptáčkem s návrhy.  
Znovu požádat o záliv – zastávku MHD na trase autobusu č. 38, směrem dolů, nedaleko budovy 
Zlínského kraje. Jako důvod se uvádí návštěvnost v nově zrekonstruované budově a blízkost 
chodníku pro občany, hlavně z nové výstavby, aby tím by byla zajištěna bezpečnost.  Žádost 
bude podána na OD.  
Odsouhlaseno navýšení částky o 113 000 Kč na PD na revitalizaci parku v Horní dědině.  
Dotazy na zástupce z MPZ se týkaly hlavně pobíhajících psů, kteří znečišťují prostor svými 
výkaly.  
Pí Plevová zašle dotaz na OŽPaZ ohledně šachty, zřejmě na konci ul. Přístav, jak funguje při 
povodních při uzavření klapek.  
 
Návrhy na nové priority na rok 2025:  
Předláždění chodníku u bytových domů v ul. Boněcko I.  
Odvodňovací žlaby v ul. Červánková – tento požadavek se bude řešit nadále s OD, i v 
souvislosti s ucpaným kanálem (požádal člen komise p. Slovák v e-mailu, který bude přeposlán 
na OD). Dle dohody se bude řešit jako priorita nebo jako oprava z finančních prostředků OD.  

 
Výpůjčky a prodeje pozemků: 
Členové se e-mailem vyjadřovali k záměrům na výpůjčky, pronájmy a prodeje pozemků v místní 
části Příluky a odpovědi byly zaslány na OMS: 
Záměr č. e. 197/2024 – záměr prodat pozemek p. č. 337/3 k. ú. Příluky – bez připomínek, jedná 
se o pozemek pod garáží.  
 
Další: 

 
Členové komise odsouhlasili částky na podporu společenských aktivit v místní části: 

- Akce „souboj o nejlepší přílucký guláš“ (na občerstvení, tácky, příbory, ubrousky…) 
částka 5 000 Kč 

- Akce „svatomartinské hody“ (na zapůjčení kostýmů, občerstvení a květinovou výzdobu u 
kapličky) částka 15 000 Kč 

- Akce „ Rozsvěcování vánočního stromečku“ částka 10 000 Kč (na dárky pro děti a 
účinkující, občerstvení) 

- Závěrečné jednání komise – občerstvení – 8 000 Kč 
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4. Závěr 

 
Příští schůzka komise se uskuteční dle e-mailové dohody v Klubu seniorů v Příluku, termín bude 
v dostatečném předstihu stanoven.  
 
 
Zapsala: J. Plevová, tajemnice KMČ Příluky 
Ověřil: K. Kárník, předseda KMČ Příluky 
 
Ve Zlíně, dne 2. 10. 2024  


